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Schrikken
Voor sommige bewoners was het 
even schrikken toen er bij thuiskomst 
een brief van de politie op tafel lag. 
Eén van deze bewoners had vorig 
jaar al moeten ervaren dat je spullen 
snel uit de garage worden ontvreemd 
als de deur niet afgesloten is. Maar 
deze waarschuwing was blijkbaar niet 
afdoende. De politie kon op twee 
plaatsen ongehinderd naar binnen.

Waarschuwing
Vorig jaar zijn er diverse fietsen en dure 
gebruiksvoorwerpen gestolen door een 
niet afgesloten garage- of voordeur. 

Dieven bewezen dat ze maar een korte 
tijd nodig hebben om uw spullen mee 
te nemen. Begin april is er weer een fiets 
uit een garage gestolen. De bewoners 
hadden even vergeten de loopdeur 
af te sluiten. U bent gewaarschuwd.

Eenvoudige oplossing
U kunt de garagedeur eenvoudig 
beveiligen met een infraroodsensor 
en een bel. Telkens als er iemand de 
garage inloopt gaat de bel. U bent dan 
direct gewaarschuwd en de dief zal 
er doorgaans snel vandoor gaan. En 
voor de kosten hoeft u het niet te laten.

In negen straten in de Coevering werden garages, poorten, schuurdeuren ach-
terdeuren en woning-erven gecontroleerd op inbraakgevoeligheid. Daar waar 
onregelmatigheden werden vastgesteld zijn de bewoners er persoonlijk of per 
brief op gewezen preventieve maatregelen te treffen. Totaal waren dat 45 geval-
len. Door de bewoners van de gecontroleerde woningen werd zeer positief ge-
reageerd op deze actie. De actie zal in de toekomst dan ook herhaald worden.

Preventie actie politie
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Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen. Droog winkelen in ons
overdekt winkelcentrum

040 - 281 39 01

www.winkelcentrum-coevering.nl

040 - 286 71 44

Roel Hulsman
Uw groenteman, voor
al uw groente en fruit

JASAN SPORT

06-41912265



Monique van der Klooster organi-
seert op zondag 7 mei 2006, wegens 
groot succes, voor de zevende keer 
EEN GRANDIOSE ‘REIKI-FEESTDAG’.

Deze feestelijke dag vindt wederom 
plaats in cultureel centrum De Dreef. 
Op deze dag is iedereen welkom. Je 
hoeft dus niet bekend te zijn met Reiki 
om deel te nemen. Geïnteresseerden 
en nieuwsgierigen zijn ook van harte 
welkom. Het feest wordt gehouden in 
twee zalen. In de kleine zaal kunt u reiki 
in alle rust ontvangen en geven. Daar 
zit ook Therese die u een energetische 
massage kan geven. Hanneke, een van 
de aldaar aanwezige reikimasters, geeft 
antwoord op al uw vragen over reiki. 
Marjolein Vroomen is, net als elk jaar, 
aanwezig die reiki-behandelingen geeft.

In de grote zaal is een gezellige fees-
telijke bijeenkomst. Hier kunt u kennis 
maken met verschillende mediums die 
een kort consult geven. Dit is bij de prijs 
in begrepen. Hier zitten onder andere 
een paar tarotisten zoals de inmiddels

bekende kaartlegster Jose Dols, Wendy 
Nijs, Marianne, Jacky en een helder-
schrijvend en wetend medium Maaike 
van Gemert. Irma lemette, bekend van 
Wijkblad Coevering, geeft een lezing 
met als onderwerp: ‘bloemen lezen 
en psychometrie.’ Ook zijn er enkele 
spiritueel getinte verkoopstands waar-
onder een specifieke kledingstand. 
Of Roberto, de spaans engels 

sprekende wijze indiaan, die er met zijn 
zelfgemaakte spullen staat. Er is een 
heuse kruidenheks aanwezig die voor 
u kan pendelen, en weet wat goed 
voor u is op gezondheidsgebied. 
Muzikaal worden we zoals elk jaar 
bijgestaan door ‘Carlos Muller’ de sja-
maan met zijn didgeridoo. Hij heeft 
nog nooit een jaar overgeslagen en 
is elk jaar weer een groot succes. Hij 
geeft deze dag een didge-healing op 
aanvraag en stelt u in staat het zelf 
eens te proberen. Daarnaast geeft hij 
een demonstratie didgeridoo spelen.
Aan het eind van de dag wordt u ver-
rast met een spannend oosters optre-
den. Dit is niet voor watjes bedoeld! 
KAARTEN zijn in de voorverkoop te 
bestellen bij Monique van der Klooster. 
Prijs: ¤20,- per persoon inclusief 
een consumptie en een lunch. De 
optredens, de reikibehandelingen 
en consulten die u bij de mediums 
krijgt zijn ook bij de prijs inbegrepen.

Voor meer info neem contact op via 
telefoon. 040-2853182 of kijk op  
www.mon iquevanderk loos te r.n l

33

Reiki-dag in De Dreef

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Onbekend maakt onbemind. Deze spreuk schoot door mijn hoofd toen ik aan tafel zat met Ellen Pijpers. Ellen is 
reflexzone therapeut. Een beroep waar je iets over gehoord hebt maar niet het fijne van weet. Daarom maar eens bij 
Ellen op de koffie gegaan. Want ze kan er boeiend over vertellen. 

Een reflexzone therapeut gaat uit van het principe dat handen en voeten reflexzones hebben die corresponderen 
met alle organen, klieren en andere delen van het lichaam. Door deze reflexzones te behandelen wordt een reactie 
opgewekt. Op deze manier wordt het weefsel beter doorbloed, worden blokkades opgeheven, en wordt het lichaam 
gestimuleerd tot genezing. Daarnaast kan een behandeling erg ontspannend werken. 

Ellen komt uit de administratieve sector. 
Hiervoor was zij werkzaam als admini-
stratief medewerker bij Woonbedrijf, het 
vroegere SWS. Daarnaast had zij altijd al 
interesse in het helpen van mensen en 
in de alternatieve geneeskunde. Haar 
belangstelling voor reflexzone thera-
pie werd heel toevallig gewekt tijdens 
een bezoek aan de sauna. Daarna 
volgde een oriëntatiecursus. Toen 
was het voor haar duidelijk: Dit is het!

Ellen komt heel rustig over. Maar ik 
moet behoorlijk pennen om haar bij 
te houden als ze vertelt waarom ze van 
de administratie overgestapt is naar de 
reflexzone therapie. Ze kan boeiend 
vertellen over haar beroep. Toch lukt 
het mij om tussendoor ook nog de 
koffie op te drinken zonder dat die te 
koud wordt. Dat snelle schrijven heeft 
wel als ongemak dat ik me, een dag 
later, zo nu en dan zit af te vragen wat 
ik ook al weer had opgeschreven. Maar 
gelukkig heb ik ook haar folder meege-
nomen. Daar staat veel informatie in. 

Ellen vertelt dat je niet zomaar kunt 
beginnen als reflexzone therapeut. 
Eerst moet je een vierjarige opleiding 
op Hbo-niveau afgerond hebben. En 
daar komt het nodige bij kijken. Zo is de 
therapeutische vorming belangrijk. Of, 
in andere woorden: Hoe ga je met je 
patiënten om?  Ook psychologie en ge-
sprekstechnieken komen in de opleiding 
aan bod. De opleiding is zeer gevarieerd 
en na het behalen van het diploma kun 
je officieel als reflexzone therapeut star-
ten. Op dat moment is het ook mogelijk 
om lid te worden van de beroepsvereni-
ging. En dat is weer nodig om patiënten 
de mogelijkheid te geven de kosten van 
de behandelingen te laten vergoeden 
door een zorgverzekeraar. Ook kan men 
dan met klachten over de behandeling 
terecht bij de klachtencommissie van de 
vereniging Nederlandse Reflexzone the-
rapeuten (VNRT). Het VNRT ziet er op 
toe dat haar aangesloten leden jaarlijks 
worden bijgeschoold en geïnformeerd 

worden over nieuwe ontwikkelingen.
En met de opleiding alleen ben je nog 
niet klaar. Ellen is nog regelmatig bezig 
zich verder te verdiepen. Zo is ze ook 
begonnen aan een opleiding in de 
homeopathie. Inmiddels is ze ook nog 
gestart met een praktijk aan huis. Daar 
bent u natuurlijk van harte welkom.

Wie komen er nu bij haar terecht?
Dit zijn vaak mensen die te horen heb-
ben gekregen ‘dat ze er mee moeten 
leren leven.’ Mensen met problemen 
aan de spijsvertering, of patiënten die 
willen weten waarom ze vaak hoofdpijn 
hebben. Ook kan het een aanvulling 
zijn op de reguliere behandelingen die 
ze van hun arts krijgen. Maar gewoon 
‘voor de ontspanning’, kan ook. Een 
reflexzone therapeut stelt zelf geen di-
agnoses, en vervangt de ook reguliere 
geneeskunde niet, maar vult deze aan.

Hoe gaat Ellen te werk?
Eerst wordt een totaalbeeld gemaakt. 
Wat zijn nu precies de klachten? 
Hoe lang heeft men al last van deze 
klachten? Welke medicijnen worden 
gebruikt? Wanneer zijn de klachten 
het ergst? Rookt of drinkt iemand? 
Eerst wordt er een lange vragenlijst 
afgewerkt. Daarna worden de voeten 
bekeken. Aan de kleur kan Ellen al vaak

zien hoe het met de patiënt gesteld is. 

De behandeling
Bij de eerste behandeling wordt de 
voet verkend, waarbij gevoelige plek-
ken en blokkades worden opgespoord. 
De patiënt ervaart deze blokkades als 
gevoelige en pijnlijke plekjes. Na deze 
voetdiagnostiek wordt een behandel-
plan opgesteld. De eerste behandeling 
duurt ongeveer anderhalf uur. Daarna 
volgen meestal nog acht tot tien be-
handelingen van een uur. Tijdens een 
behandeling kan het lichaam reageren 
doordat blokkades worden opgeruimd. 
Deze reacties, vermoeidheid, koud ge-
voel, huilen, zijn altijd van korte duur. Ze 
geven aan dat de behandeling aanslaat. 

Verschillende zorgverzekeraars ver-
goeden de behandelingen geheel 
of gedeeltelijk. Op de website van 
Ellen kunt u lezen welke zorgverze-
keraars dat zijn, en tot welke hoogte 
ze de behandelingen vergoeden.

Informatie
Als u meer wilt weten over reflexzone 
therapie dan kunt u terecht bij El-
len Pijpers. Tel:040-2300472. E-mail: 
info@reflexzone-geldrop.nl. Maar u 
kunt ook eerst haar internetsite be-
zoeken: www.refexzone-geldrop.nl

Onbekend maakt onbemind

Praktijk voor reflexzone therapie
Ellen Pijpers
Erkend therapeut VNRT (nr. 021436)

Therapeutische behandelingen 
of gewoon voor uw welverdiende ontspanning.
(ook kadobonnen om weg te geven)

Vergoeding via aanvullende verzekering zorgverzekeraar 
(oa. CZ, VGZ, IAK, etc.)

e-mail: info@reflexzone-geldrop.nl
website: www.reflexzone-geldrop.nl

Sluisstraat 108
5666 AN Geldrop
tel: 040-2300472
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Benifiet Bazaar 
Vlooienmarkt

In het Wijkgebouw Oranjeplein 
in Geldrop

6 mei 2006

van 11:00 tot 16:00 uur
(Opbod begint om 11:15 uur) 

Op 6 mei organiseert GEG-Mission 
een Benifit Basar Vlooien-markt. U 

weet dit is deels ten
gunste van de lifetoday(armoede- 
bestrijding) endeels ten gunste 
van onze leden van onze ge-
meente, zodat we weer bijzon-
dere evenementen kunnen orga-

niseren voor onze medemens.

U kunt uw spullen inleveren op: 
Het wijkgebouw Oranjeplein, Jan 

van Amstelstraat 1a, Geldrop

Donderdag   4 mei  van  
18:00 – 20:00 uur
Vrijdag 5 mei  van  
18:00 – 20.00 uur

Als u middel- en grote spullen 
wilt laten ophalen, kunt u ons 

bereiken op:
06-11100226
040-2375222

GEG-Mission project

Huur ook eens een DVD in onze STER videotheek!

Deze is nieuw gevestigd in de BP shop.

BP de Coevering - W.C. Coevering 1 - 5665 GA Geldrop - 040 285 7692

U krijgt een progr. 5 waskaartje tegen inlevering van deze advertentie,
nadat u 30 liter heeft getankt. (geldig t/m 31 mrt 05)

+

TANK VOORTAAN
MET 5 CT KORTING

GRATIS
Autowassen in de beste carwash!
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De meester geeft les over het menselijk 
lichaam. Hij vertelt: ‘Als ik buk stroomt 
er bloed naar mijn hoofd. Waarom 
niet naar mijn voeten terwijl die toch 
altijd beneden zijn?’ Kim weet het: 
‘Uw voeten zijn niet hol meester!’

Tom staat op school in de toiletten naast 
zijn meester. Ze plassen allebei en Tom 
wil, als hij klaar is, meteen weglopen. 
Zijn meester roept hem terug: ‘Hebben 
je ouders je niet geleerd om na het 
plassen je handen te wassen?’ Tom: 
‘Nee, ze hebben het slimmer aangepakt. 
Ze hebben me meteen geleerd om 
niet over mijn handen te plassen!’

Peter vraagt aan de meester: ‘Meester, 
word je gestraft voor iets dat je niet 
gedaan hebt?’ Meester: ‘Natuurlijk niet. 
Als je niets gedaan hebt waarom zou je 
dan gestraft worden?’ Peter haalt diep 
adem en zegt: ‘Ben ik even opgelucht. Ik 
heb namelijk mijn huiswerk niet gedaan.’ 

Dennis’

Moppentrommel

jeugd rubriek

In maart 2006 is door de junior-
donateurs van het IVN in samenwerking 
met de scouting Don Bosco het 
project wilgenknotten op het “eiland” 
afgerond. Alle wilgen, op 62 stuks 
na, zijn gerooid. Deze wilgen gaan 
uitgroeien tot een knotwilg. De 
komende jaren wordt het gebied 
bijgehouden door beide jeugdgroepen.

Nadat in 1996 de Kleine Dommel 
in Geldrop zoveel mogelijk in 
haar oorspronkelijke bedding was 
teruggebracht, ontstond er in de 
Akert een eiland omsloten door de 
gekanaliseerde kleine Dommel en de 
meanderende beek in de originele 
bedding. Voor dat gebiedje is een 
beheersplan opgesteld. Het gebied 
zou er t.z.t. moeten uitzien als zo’n 
50 jaar geleden. In die tien jaar is er 
spontaan een groot aantal schietwilgen 
gaan groeien op dat eiland. De 
projectleiding vond dat knotwilgen een 
markant aspect zijn voor zo’n gebied.

Het IVN-Geldrop nam het initiatief 
om aan te bieden deze wilgen te 
verwijderen maar een deel (62 
stuks) te sparen om uiteindelijk als 
knotwilg te kunnen uitgroeien.
In november vorig jaar is men daar 

mee begonnen en na een aantal 
zondagochtenden gewerkt te hebben 
is in maart 2006 het karwei afgerond. 

Het is de bedoeling dat deze knotwilgen 
(over zes stroken verdeeld) éénmaal per 
zes jaar worden geknot. Dus elk jaar een 
strook. Het is de bedoeling en het plan 
dat ook de twee jeugdgroepen dit in de 
toekomst gaan verzorgen. Daarnaast is 
het de bedoeling dat ze ook actief zijn 
bij het hooien van het afgemaaide gras. 
Dat gras dient op ruiters geplaatst te 
worden zoals men dat vroeger deed. Het 
is de bedoeling dat de jeugdgroepen 
zelf de ruiters maakt. Daarvoor wordt 
het hout gebruikt dat afkomstig is van 
de afgezaagde wilgen op het eiland. 
Nog een hele leuke klus te gaan.

Junior-donateurs 
De junior-donateurs waren voorheen 
jeugdlid van het (jeugd)IVN-Geldrop. 
Het is voor de leiding niet eenvoudig 
om jeugd geïnteresseerd te houden 
voor natuuractiviteiten. Ze hebben als 
leerlingen van het vervolgonderwijs 
heel wat op hun programma. 
Daarnaast zijn er ook een heleboel 
andere zaken waar ze zich graag 
mee bezig houden. In ieder geval is 
hun agenda al aardig vol, vaak te vol.

Het wilgenknotten op het eiland Een lidmaatschap van het jeugd-IVN 
geeft meer verplichtingen dan een 
donateursschap. Vandaar de nieuwe 
naam. Daarnaast is het aanbieden 
van een programma een zaak van 
het gehele IVN-Geldrop en niet alleen 
van de leiding van het jeugd-IVN. 
Het landelijk IVN streeft naar meer 
samenwerking met groepen die qua 
activiteiten overeenkomstige interesses 
hebben. Scouting en Jeugd-IVN is 
een duidelijke voor de hand liggende 
relatie.
Vandaar dat het project in de Akert 
wordt uitgevoerd door scouts van Don 
Bosco en de Junior-donateurs van het 
IVN-Geldrop.

Meer informatie over de junior-donateurs 
is te krijgen bij Jo van Gerwen, 
040-2863589.
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jeugd rubriek

Heart Dance Award 
Groep 8 van basisschool de Regenboog 
heeft op 16 maart meegedaan 
met de Heart Dance Award in het 
muziekcentrum in Eindhoven. Samen 
met de kinderen had juf Femke een 
dans bedacht met als thema: Een 
gezonde leefstijl; en vooral gezonde 
voeding.

Aan het begin van de dans was de helft 
van de klas nog getooid met ongezonde 
dingen maar de dans eindigde met een 
spetterende gezonde finale. Het heeft 
heel wat oefening gekost om zo voor 
de dag te komen! Maar de jury wist de 
inspanning te waarderen want groep 8 
eindigde op een verdienstelijke vierde 
plaats!

Op de Regenboog hadden we 
inmiddels de smaak van dansen te 
pakken gekregen.

Beestenboel op 
de Stap In

Eindelijk was het zover. De knuffeltjes 
van de peuters van de “Opstap”groep 
mochten met hun trotse eigenaren 
mee naar de speelzaal komen!  Daar 
stonden de al even trotse leidsters met 
hun knuffel in de hand de peuters 
te begroeten. Alle olifanten, beren, 
Nijntjes en giraffen werden door hen 
uitgebreid begroet. En allemaal kregen 
ze een aai over hun bol. Maar daarna 
moesten ze toch echt meedoen aan het 
avontuur dat Peuterspeelzaal heet!! De 
knuffels leerden fietsen, glijden van de 
glijbaan, puzzelen, bouwen, en echt 
waar…..ze vonden het nog leuk ook! Na 
al die drukte mochten ze ook mee gaan 
knutselen. De één hield er een beetje 

Net als twee jaar geleden bij het 10- 
jarig jubileum hebben we op 4 april 
een dansdag voor de hele school 
georganiseerd. Vier dansdocenten van 
het Bisk (kunstcentrum in Helmond) zijn 
de hele dag in touw geweest om met 
alle groepen een dans in te studeren.
De dansdag had als thema: De 
Regenboog danst de wereld rond.
Elke groep leerde een dans uit een 
ander land. Zo kwamen we al dansend 
in China, Nederland, Frankrijk, Rusland, 
Suriname, Afrika, Turkije en Brazilië.
Bij elk land hoorde kleding in een 
andere kleur dus het was een heel 
kleurrijk geheel toen de kinderen 
de aula betraden. Als besluit van de 
dansdag gaven alle groepen een 
sprankelende voorstelling voor hun 
aanwezige ouders en medeleerlingen.
We kijken terug op een hele 
succesvolle en inspirerende dag.

Merijn van Wanroij, 
15 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

Stage
Heel havo 4 moet volgende week 
stage lopen bij een bedrijf of instelling. 
Sommige leerlingen hebben dit geregeld 
door aan familieleden, vrienden of 
kennissen te vragen of die soms een 
stageplek wisten. Ik had helaas niets 
gevonden binnen deze kring dat mij 
geschikt leek. Daarom was ik heel blij 
dat de school voor mij een leuke stage 
had gevonden. Ik mag volgende week 
stage lopen bij de Mierlose krant. Dus 
een stage in de redactie/journalistiek. 
Wat we precies gaan doen is mij nu 
nog niet helemaal duidelijk, maar er 
staan zeker interessante dingen op het 
programma. Iedereen heeft het erover 
op school. Er zijn zelfs mensen die een 
stageadres hebben in Utrecht. Toch ben 
ik blij dat mijn stage dicht bij huis is. 
De meeste lopen stage op maandag, 
dinsdag en woensdag, maar ik moet 
op woensdag, donderdag en vrijdag. 
Dat vind ik natuurlijk helemaal niet erg. 
Ook moesten we voor de Nederlandse 
les een stagebrief schrijven die we op 
de eerste dag moeten afgeven aan 
de begeleider. Verder moet ik me wel 
een beetje voorbereiden. Bijvoorbeeld 
door me in een actueel onderwerp 
te verdiepen en aan te geven waar 
mijn interesses liggen. In de volgende 
editie van het wijkblad ga ik schrijven 
over hoe de stage is bevallen.

Hallo, Ik ben DJ Stefan. Ik draai bij de 
jeugd disco bij de Dreef.

Hoe ben je er op gekomen om te 
draaien bij de Dreef?
Nou, mijn klasgenoten die ook naar de 
discio gaan zeiden: “ Stefan, dit is echt 
iets voor jou”. 
Dus ik vroeg wanner is dat?
Op die en die dag. oke, ik kom wel. Nou 
ik was er, en mijn klasgenoten hadden 
gelijk. En toen heb ik een keer bij Nicole 
gestaan. Ik vond het leuk en mocht een 
keer invallen. En toen vroeg Nicolle of ik 
met haar wou draaien en dat deed ik.

plak in zijn vacht aan over, de ander 
miste wat haar. Maar och, och, och wat 
hebben ze genoten. De trotse eigenaren 
hebben toen nog, gezellig samen met 
hun knuffels, wat fruit gegeten en in 
de kring gezeten. Moe maar voldaan 
gingen onze peuters daarna weer met 
hun dierbare beestenboel naar huis. Het 
was heel gezellig, tot de volgende keer…

Groetjes van alle peuters en leidsters
Van peuterspeelzaal de “Stap In”.



Op woensdag 10 mei wordt er op een 
feestelijke manier aandacht geschonken 
aan het vernieuwde Dommeldalgebied, 
dat gelegen is tussen de Akert en de 
Coevering. Burgemeester Donders zal 
tijdens deze bijzondere bijeenkomst een 
informatiebord onthullen. Dit bord geeft 
op een leuke wijze uitleg over diverse 
natuurwaarden van het gebied. Kinde-
ren van verschillende basisscholen wor-
den nog uitgenodigd om aan deze fees-
telijke dag deel te nemen. Ook wordt er 
een kleine rondwandeling in het gebied 
gegeven van maximaal een half uur. 
Belangstellenden uit de omgeving zijn 
tevens van harte welkom. Er wordt een 
speciale afsluiting van deze bijeenkomst 
voorbereid, waarbij de kinderen cen-
traal zullen staan. We willen nog niet 
verklappen wat er te gebeuren staat, 
maar het wordt een gezellig feestje. Ho-
pelijk werkt het weer een beetje mee. 

De activiteiten zijn bedoeld om het ge-
bied onder de aandacht te brengen en 
de Geldropse bevolking te laten weten 
dat ze in het gebied geïnformeerd wor-
den door middel van het informatiebord 
en een informatiefolder. In eerdere pu-
blicaties van het wijkblad heeft u kun-
nen lezen dat verschillende wijkvereni-
gingen deel hebben genomen aan de 
projectgroep die zich over de inrichting 
en het beheer van het Dommeldal buigt. 
Daar zijn verschillende aanpassingen uit 
voortgekomen. Als u regelmatig in het 
gebied wandelt zult u de verschillende 
veranderingen wel opgemerkt hebben.

Om een gevarieerde vegetatie te ont-
wikkelen grazen van mei tot november 
roodbonte koeien in de weilanden. Er 
is voor koeien gekozen, omdat zij selec-
tiever zijn in wat zij eten dan schapen. 
Zeldzame en andere belangrijke plantjes 
blijven zo voor het gebied behouden. 
Zo zorgen de runderen die er nu gra-
zen voor een afwisselende begroeiing. 
Deze trekt weer allerlei insecten aan, 
die op hun beurt weer voer zijn voor 
vogels en allerlei andere dieren. Het 
dieren- en plantenleven dat zo in het 
gebied ontstaat, is dus meer gebaat bij 
grazende koeien dan bij schapen. De 
weilanden waar veel brandnetels en 
distels voorkomen worden de komende 
jaren, voordat de koeien gaan grazen, 
in het voorjaar gemaaid en mogelijk 
gehooid. Door deze aanvullende maat-
regelen zal er zich een nog bredere ge-
varieerdere vegetatie gaan ontwikkelen. 
Buiten dit gebied blijven voorlopig de 
schapen een paar keer per jaar actief. 

Om prettig te kunnen recreëren zijn er 
banken, picknicksets en papierbakken 
geplaatst. Zo kunt u heerlijk rusten en 
genieten van deze prachtige natuur. In 
de weideafrasteringen zijn draaipoort-
jes geplaatst De begaanbaarheid van 
de wandelpaden is tevens verbeterd 
door het uitvullen van natte plekken. 
U kunt dus, ook als er koeien grazen, 
wandelen in de weilanden met droge 
voeten. Niet onbelangrijk! De betonnen 
brug is bekleed met hout. Verschillende 
beplantingssingels zijn flink gesnoeid. 

Tijdens de boomfeestdag hebben 
kinderen van verschillende basisscholen 
ervoor gezorgd dat het gebied nog 
groener wordt. Samen met wethouder 
Maasakkers plantten zij verschillende jon-
ge bomen. Ook deze activiteit werd door 
verschillende wijkbewoners bezocht.

Om de natuur zich rustig te laten 
ontwikkelen is een gedeelte van het 
hooiland handmatig gehooid. Op 
deze manier kunnen bepaalde planten 
blijven bestaan. Het IVN heeft hierbij 
geholpen. U begrijpt dat dit een heel 
karwei is. Gelukkig heeft Bosgroep 
Zuid Nederland subsidies weten aan 
te boren om dit op een duurzame 
wijze te kunnen voortzetten, zodat be-
langrijke planten en dieren ook in de 
toekomst in het gebied kunnen leven.

Voor het Dommelgebied is een be-
heerplan opgesteld waarin het beheer 
voor 6 jaar is vastgelegd. Voor deze 
beheerkosten ontvangt de gemeente 
Geldrop-Mierlo subsidie. Er worden 
onder andere 2 paddenpoelen aan-
gelegd en de koeien zullen minder 
intensief in het gebied gaan grazen. 

Voor 10 mei probeert men nog de 2 
geplande paddenpoelen te realise-
ren. U ziet het, het Dommeldal leeft! 

Kom gerust een kijkje nemen op 
woensdag 10 mei en ook na deze 
dag valt er altijd wat te beleven in dit 
voor Geldrop unieke natuurgebied.
Het tijdstip waarop de feestelijke 
opening gaat plaatsvinden is ech-
ter nog niet definitief bekend. In 
de Geldropse weekbladen zult u te 
zijner tijd vanuit de gemeente hier 
nog over worden geïnformeerd.

Op stap met Jap
Wijkvereniging het Goor heeft Boswach-
ter Jap Smits gevraagd om de jaarlijkse 
natuurwandeling dit keer in het Dom-
meldal te laten plaatsvinden. Jap weet 
altijd op een plezierige manier jong en 
oud te boeien voor de natuur. Hij heeft 
het project begeleid namens Staatsbos-
beheer. Dit keer geen reeënwandeling 
in de avond, maar een vroege vogel-
wandeling op zaterdag 13 mei. Het tijd-
stip van vertrek is 8.30 uur. De verzamel-
plaats is de houten brug over de Dom-
mel. Alle vroege vogels zijn welkom. 

Ingrid Sanders

8
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Kanjers zijn het
Er wordt wel eens geklaagd dat de Coe-
vering een duffe wijk is. Vol met slapers 
die weinig of niets in de gaten hebben. 
Dat valt nog wel mee. De wijk zit vol 
met kanjers. Mensen die regelmatig de 
handen meer dan uit de mouwen ste-
ken om de leefomgeving zoveel moge-
lijk te verbeteren. Andere wijken kijken 
regelmatig enigszins jaloers naar ons. 
Actieve mensen, een prachtig wijkblad, 
en een goed bezochte website. Wat 
mag een mens nog meer verwachten.

Om u een idee te geven van onze 
wijk vol met kanjers, heeft onze we-
bmaster een mooi dossier in elkaar 
gezet. Kunt u zelf lezen hoe we in de 
wijk actief zijn geweest op het gebied 
van de verkeersveiligheid. U kunt dit 
mooie dossier vinden op onze website 
www.wijkbladcoevering.nl. U gaat 
in de midden kolom zover naar be-
neden tot u bij de Dossiers komt. 
Daar staat ie bij, onder de klin-
kende naam “Duurzaam Veilig”.

Flierefluiter

Ingezonden brief
Politiek café Coevering

Op 15 februari jl. organiseerde Wijk-
overleg Coevering 2000 in de Dreef 
een politiek café waar alle politieke 
partijen vertegenwoordigd waren. Een 
van de onderwerpen was de vorig jaar 
gesloten retourette bij het winkelcen-
trum. Duidelijk werd dat de website 
van onze SP afdeling de nodige aan-
dacht gekregen heeft aangaande dit 
onderwerp. De aanwezig politici waren 
voorstanders van het weer openen van 
de retourette, maar dan moeten de win-
keliers ook meewerken en meebetalen.

Ook werden de problemen rond de 
personele bezettingen van de kinder-
boerderij aangekaart. De huidige be-
heerster heeft een ID-baan, wat volgens 
de gemeente niet langer dan tot 1 juli 
mag. De kinderboerderij trekt jaarlijks 
ca 40.000 bezoekers. Thomas Schou-
ten van de VVD stelde voor om elke 
bezoeker [veelal kinderen] 1 euro te 
laten betalen, waarvan de beheerster 
dan betaald kan worden. Dit wekt de 
schijn dat de VVD geld uit de zakken 
van de burgers wil kloppen, zelfs van 
de kinderen! Vanuit de SP werd naar 
voren gebracht dat de gemeente sinds 
de invoering van de Wet Werk en Bij-
stand de plicht heeft om mensen met 
een uitkering aan een betaalde baan te 
helpen en daarin van het Rijk een grote 
beleidsvrijheid heeft gekregen hoe het 
geld besteed mag worden wat hiervoor 

beschikbaar wordt gesteld. De SP 
vroeg ”Waarom kan het beheer van 
de kinderboerderij niet hetzelfde 
geregeld worden als van de bewaker 
van de fietsenstalling?” Het beheer 
van de fietsenstalling is namelijk mid-
dels detachering vanuit de Ergon 
geregeld. Dit idee kreeg steun van de 
PvdA/Groen Links,en noopte Wethou-
der Bas v.d.Tillaar (CDA) tot het doen 
van de toezegging dat het College 
medio mei een oplossing zal komen.

Algemene conclusie van deze goed 
georganiseerde avond politiek café is 
dat de Wijkoverleg Coevering 2000 een 
sterke en goede politieke lobby heeft en 
zodoende veel kan bereiken. Minpunt 
is dat de wijkvereniging en aanwezige 
politici geen enkele aandacht besteed 
hebben aan de sociale problemen in 
sommige delen van de wijk. De soci-
ale tweedeling in de wijk Coevering is 
nu al overduidelijk zichtbaar. Er is voor 
ons als SP werk aan de winkel om het 
wijkoverleg er van te overtuigen dat er 
werk gemaakt moet worden om de pro-
blemen aan te pakken en aan de slag te 
gaan met het begrip solidariteit binnen 
de wijk. Op zich moet dat kunnen, want 
het is een goed en actief wijkoverleg.

Een verslag van Henk Verbeek en Wil-
lem Lammers van de SP Geldrop-Mierlo.

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88
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Nieuw dossier
We hebben eens het commentaar gekregen dat we een beetje lagen 
te slapen als het om duurzaam veilig ging. Dat valt wel mee. Om 
u enig idee te geven hoelang we vanuit de wijk al bezig zijn met 
verkeersveiligheid in onze wijk, is er nu een nieuw dossier: het Duurzaam 
Veilig dossier. U kunt dit dossier lezen op www.wijkbladcoevering.nl. 
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Beltane
Is in het oude geloof het begin van 
de zomer. Het werd gevierd op 1 mei.
Eigenlijk ook niet zó gek… In de 
tijd van Imbolc waren er de eerste 
bloemen en zijn de jonge dieren 
geboren. De vogels hebben hun 
jongen – kuikens – en alles is in volle 
gang om te groeien en te bloeien.
De – gehoornde - Eikkoning – koning 
winter - maakt plaats voor de Hulstkoning 
–zomerkoning. Nee, geen aardbeien.
Voor de mensen is het tijd om meer bui-
ten te leven en dat werd dan ook gevierd.
Met grote vuren werd de mensen en het 
vee gereinigd, door overheen te sprin-
gen en de beesten er doorheen te jagen 
en zo ongerechtigheden kwijt te raken. 
En ook om - symbolisch – spiritueel ge-
reinigd te worden. De bevolking danste 
om de Meiboom om het nieuwe leven 
te vieren. Ook het ‘oude’ van de winter 
werd verbrand. De mensen hadden toen 
ook nog vlooien en luizen! En zo kon de 
boel ook ververst en verfrist worden. 
Niet dat alle ongedierte ook echt ver-
nietigd werd, maar het hielp een hoop.
Later is dit alles vervangen - door het Chris-
telijk geloof – door alleen de Meiboom.
De – jonge - mensen gingen tijdelijke 
verbintenissen aan door elkaar trouw 
te beloven voor een jaar en een dag. 
Deze verbintenissen werden uitge-
voerd door de Meikoning en –konin-
gin. Na die tijd werd de verbintenis 
omgezet in een vaste trouw of ont-
bonden. Het was een proefhuwelijk. 
Nog steeds willen veel bruiden het liefst 
een meibruid zijn. Ze weten zelf de échte 
reden niet – meer -, maar bovenstaand 
verklaart wat van oudsher de reden is.  
Natuurlijk was er ook een grote markt 

en goed eten met verse groenten en 
vlees. Vlees? Ja, er waren immers al 
lammeren, kalveren, jonge kippen, 
ganzen enz. En beesten,die te oud wa-
ren om nog productief te zijn, voor de 
soep. Ook eieren zijn er dan al volop. 
Moeder Natuur gooide haar Hoorn 
van Overvloed weer volop leeg.
In onze tijd is het in mei nog niet zo 
warm, maar honderden jaren geleden 
wel. De natuur is wat dat betreft gril-
lig. Kijk maar naar wat wij meemaken; 
eind november waar de bomen nog 
bijna volop in het blad staan. Er is weer 
een hoop aan het veranderen. Het 
ligt niet alleen aan het broeikaseffect. 

Het Katholieke geloof – protestanten 
waren er toen nog niet – heeft van de 
meimaand Mariamaand gemaakt omdat 
de zeden in die tijd anders waren dan 
tegenwoordig. Men deed niet moeilijk 
over een stukje blote huid min of meer.
Om daar geen aandacht aan te geven, 
moesten de mensen maar naar de kerk 
komen om de Heilige Maagd te aanbid-
den. De mensen en de beesten konden 
dan ook gezegend worden als alternatief 
voor de vuren. Vlooien en ander onge-
dierte gaan daarvoor niet op de loop?! 
Men kon beter bidden tot Ma-
ria en haar als voorbeeld nemen. 
Daarom is de meimaand Maria-
maand… Tegenwoordig willen veel 
bruiden daarom in mei trouwen.
Vuur was ook slecht; het kwam uit de 
hel! Stel je voor dat men zo de duivel 
zou oproepen! En de open haarden 
in huis dan? De smidse? En alles 
waarbij open vuur voor nodig was? 
Des duivels! En pas op als je in huis 

twee of een grotere kookplaats had! 
Dan was je misschien wel een heks! 
Maar wát ís een heks?
 
Dat was de oude naam voor een wijze, 
oude vrouw. Zij waren degenen die 
meestal de wijsheid en kunde hadden 
om mensen te kunnen genezen en 
met raad en daad bij te staan. Zwarte 
kleren? Punthoed? Vroeger droegen 
de vrouwen na hun 50e zwarte kle-
ren en de punthoed was toen mode. 
Ook mannen droegen ze. Hoe rij-
ker, hoe hoger de punt op de hoed.
Oma weet raad en heeft oude - huis 
– middeltjes én inzicht in mensen.
De kerk heeft van de naam ‘heks’ een 
scheldnaam gemaakt en alle goede wat 
ze deed letterlijk zwart gemaakt. Het was 
niet pluis wat die vrouwen deden. Ziek? 
Dan ga je naar de kerk en roep je de 
hulp in van Maria en de chirurgijn. 
Vooral geen oude vrouw - heks -. Wat 
weet zij nou? Het kan nooit goed zijn.
Als er een groep mensen is die samen-
spannen om iemand beter te krijgen, 
dan lukt dat door hun wilskracht. Dat 
heet dan een wonder. De zieke per-
soon zelf kan het ook door wilskracht 
om te willen – over - leven. Eigen 
ervaring. Het is allemaal ‘vergeten’.
Kaarsje opsteken met de wens om 
iemand bij te staan komt ook uit 
het ‘oude’ geloof! Je wens – gebed 
- gaat met het vuur mee en komt dan 
zo bij degene die het nodig heeft. 
Ach ja, die goeie ouwe tijd…
Irma

Het zesde zintuig

����������
���������������
��������������������
�����������������������

����������������������������

������������
����������������������������������
�������������������������������������

�������������
�����������������������������
��������������������
����������������������



11

De laatste tijd zag ik meer en meer 
mensen lopen met van die Nordic 
Walking stokken. Het lopen met die 
stokken leek me maar onhandig en 
vooral onnodig. Misschien handig 
voor in de bergen, maar niet voor 
het vlakke Hollandse land. Nieuws-
gierig, als een echte reporter hoort 
te zijn, belde ik Christ Jansens van 
Nordic Walking Geldrop. Of hij mis-
schien wat informatie kon geven. 
‘Kom maar naar de proefles,’ was het 
antwoord, ‘dan kun je het zelf eens 
meemaken.’ En zo stond ik op een 
vroege, natte, zaterdagochtend bij 
Manege Meulendijks om kennis te 
maken met Nordic Walking. Naast 
mij waren er nog 8 anderen die het 
Noors lopen kwamen proeven.

De proefles
Een proefles is een prima gelegenheid 
om kennis te maken met Nordic Wal-
king. In ruim twee uur krijg je de eerste 
beginselen bijgebracht. Denk niet dat u 
even een paar stokken kunt gaan kopen 
en dan van start kunt gaan. Er komt 
meer bij kijken dan u denkt. 

Tijdens de proefles kreeg iedereen een 
stel stokken van Christ. Dan heb je 
goede stokken met de juiste lengte. 
Daarna gingen we van start met de 
stokken onder de arm. Christ wilde eerst 
even kijken hoe we liepen zonder extra 
hulpmiddelen. Daarna werd stap voor 
stap de juiste techniek aangeleerd. Het 
lijkt eenvoudiger dan het is. 

Ondanks de regenbuien was het gezel-
lig onderweg. Dat kwam zeker door 
Christ die je op een leuke manier de 
techniek bijbrengt. Tijdens het lopen 
word je regelmatig gecorrigeerd. En 
dan komt het moment dat je het gevoel 
krijgt dat je het enigszins onder de knie 
hebt. Dan ben je weer in staat om een 
praatje maken met één van de andere 
deelnemers. Veel te snel waren we weer 
terug en konden we napraten onder 
het genot van een kopje koffie. Dat is 
standaard na elke les. Ondanks dat ik 
vooraf wat sceptisch was, vind ik Nordic 
Walking leuker dan het leek. Vooral je 
bovenlichaam wordt veel meer betrok-
ken bij het wandelen. Ik voelde na af-
loop mijn armen. 

Een ongekend gevoel na een wande-
ling. 

Waarom Nordic Walking
Vooraf had ik het idee dat je met Nordic 
Walking harder kon lopen. Maar dat valt 
tegen. 
Je gaat wel iets harder maar de verschil-
len zijn niet zo groot. Vergeleken met 
gewoon wandelen verbruik je 20% 
meer energie. Je belast je rug, heupen 
en knieën minder en er ontstaat meer 
beweging in de liezen, bovenrug en 
schouders. Daarnaast heb je nooit meer 
dikke handen bij het wandelen en de 
stokken kunnen extra stabiliteit geven. 
Natuurlijk zijn er ook nadelen: je hebt 
je handen niet vrij en je kunt over de 
stokken struikelen als je de techniek niet 
goed beheerst.

Waar komt het vandaan
Nordic Walking is al vrij oud. Al in de 
oudheid liepen herders en pelgrims met 
één of twee stokken om het lopen in 
ongelijk terrein eenvoudiger te maken. 
Later zag je Nordic Walking bij Finse 
langlaufers die in de zomer hun conditie 
op peil wilden houden. 

Wat kost het?
Nordic Walking is vrij goedkoop. Voor 
ongeveer � 70,- heb je een goede set 
stokken. Kies niet voor een paar goedko-
pe stokken. Deze stokken zijn totaal on-
geschikt voor Nordic Walking. Ga naar 
een goede zaak of vraag advies bij Nor-
dic Walking Geldrop. Ook is het verstan-
dig om een cursus te volgen. Dit om er 
voor te zorgen dat u de goede techniek 
aanleert. Bij Nordic Walking Geldrop 
treft u erkende instructeurs die u op 
een leuke manier de techniek bijbren-
gen. Voor de kosten hoeft u het niet te 
laten. De cursus, die is opgebouwd uit 6 
lessen van 2 uur, kost � 75,-. Daarbij in-
begrepen is een kopje koffie en gebruik 
van de stokken. Ook kunt u meedoen 
aan een Nordic Walking wandeling van 
één of twee uur. De kosten daarvan zijn 
respectievelijk  � 3,- of � 4,-. 

Meer informatie
Meer informatie over Nordic Walking 
kunt u vinden op 
www.nordicwalkinggeldrop.nl. U kunt 
ook bellen met Christ Jansens: 040-
2869095/ 06-53740897. Een mailtje 
kunt u sturen aan 
info@nordicwalkinggeldrop.nl
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Nordic Walking Leuker dan je denkt
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Hoofdpersoon in het zwaanridderverhaal 
is een ridder met de naam Helias of 
Lohengrin. Hij is van oorsprong een 
prins die afziet van het koningschap over 
een land met de naam Illefort omdat hij 
op een dag een schip ziet liggen bij een 
zwaan die in werkelijkheid zijn broer 
is. Hij beschouwt dit als een teken van 
God en besluit op reis te gaan en het 
avontuur te zoeken. De zwaan neemt 
hierbij het schip op sleeptouw. Als het 
schip Nijmegen bereikt(in andere versies 
van het verhaal zijn dit telkens andere 
plaatsen), stopt de zwaan en stapt 
ridder Helias van boord en ontmoet 
daar keizer Otto I.

Keizer Otto I houdt op dat moment een 
hofdag. Bij deze gelegenheid moet er 
door hem recht worden gesproken 
over een geschil tussen de hertogin van 
Bouillon en de hertog van Saksen. De 
broer van de hertog is de echtgenoot 
van de hertogin. Terwijl de broer van 
de hertog drie jaar afwezig was, heeft 
zij een dochter gekregen. Het geschil 
bestond uit het feit dat deze dochter zo 
onrechtmatig het land van Bouillon zou 
erven. Niemand wil daarom de hertogin 
verdedigen. 

Als Helias hiervan hoort, besluit hij de 
verdediging op zich te nemen. 

Hij gaat een zwaardgevecht met de 
hertog aan. Na een tijd vraagt de 
hertog om een pauze waarin hij Helias 
zijn dochter en de Ardennen aanbiedt. 
Deze gaat hier niet op in en zegt alleen 
voor de eer van God te vechten. Het 
gevecht wordt vervolgd en Helias weet 
de hertog te onthoofden. Hierop krijgt 
hij de dochter van de hertogin ten 
huwelijk aangeboden door keizer Otto 
I. Haar naam is jonkvrouw Clarisse. 
Haar moeder geeft aan het klooster 
in te willen gaan en schenkt Helias 
en Clarisse die een dag later trouwen, 
het land van Bouillon. Eén van de 
huwelijkse voorwaarden is dat Clarisse 
niet aan Helias zal vragen waar hij 
vandaan komt omdat hij haar anders 
zou moeten verlaten.

Na een enkele jaren wanneer 
Clarisse inmiddels is bevallen van een 
dochter met de naam Ida, wint de 
nieuwsgierigheid het en vraagt ze naar 
de komaf van Helias. Met pijn in het hart 
zegt hij dat hij Clarisse moet verlaten en 
terug zal keren naar waar 

hij vandaan gekomen is. Clarisse, nu 
hertogin van Bouillon, stuurt regelmatig 
boodschappers om naar Helias te 
zoeken. Poncius, één van haar dienaren, 
verdwaalt op zeker moment tijdens 
één van zijn zoektochten. Na verloop 
van tijd komt hij uit bij een kasteel dat 
Poncius herkent als het eigen kasteel 
in Bouillon, alleen de omgeving is hem 
vreemd. 
 
Poncius komt dan een persoon tegen 
met de naam Esmeri. Hij vertelt deze 
persoon wie hij zoekt. Het blijkt de broer 
van Helias te zijn, de zwaan die nu weer 
in een menselijke gedaante veranderd 
is. Hij vertelt dat zijn broer een klooster 
heeft gesticht dat lijkt op het kasteel in 
Bouillon. Na Helias ontmoet te hebben, 
keert Pontius terug bij Clarisse met de 
ring van haar man, maar ook met de 
mededeling dat hij niet terug zal keren 
omdat hij kloosterling is geworden. 
Clarisse besluit haar man op te zoeken. 
Beiden zijn blij elkaar weer te zien vooral 
als Helias vertelt ernstig ziek te zijn. Niet 
lang hierna sterft hij. Korte tijd later 
overlijdt ook Clarisse van verdriet.

Peter Coolen

Herkomst straatnamen 
Coevering: Clarisse
Verhalen uit een ver verleden hebben vaak gemeen dat zij in de loop van de tijd worden bewerkt en dus telkens anders 
worden verteld. Er bestaan daarom verschillende versies van. De personages zijn wel vaak dezelfde maar hebben niet  
altijd dezelfde namen. Dit geldt ook voor het verhaal ‘Zwaanridder’ dat waarschijnlijk van Franse herkomst is. In deze 
versie is Clarisse de naam van één van de personages. Wie was zij?



Rijkswaterstaat heeft bekend gemaakt 
dat uit onderzoek is gebleken dat 
de spitsstroken op de Randweg 
Eindhoven de doorstroming van het 
verkeer sterk verbeteren. De files zijn 
met bijna 70 procent afgenomen, 
ondanks de toename van het verkeer 
in de spits met ruim 30 procent.

Het onderzoek wijst uit dat de capaciteit 
van de randweg met spitsstroken zo’n 
30 tot 40 procent is toegenomen. De 
toename van de hoeveelheid verkeer 
bestaat voor een deel ook uit lokaal 
verkeer. Dit verkeer maakt sinds de 
aanleg van de spitsstroken ook gebruik 
van de Randweg Eindhoven, terwijl het 
voorheen een andere route koos. Het 
wordt nog beter alleen… we moeten 
nog wel “door een zure appel bijten”. 
Tussen 2006 en 2011 word er in de 
regio Eindhoven veelvuldig aan de weg 

gewerkt. De A2/A67 Randweg 
Eindhoven krijgt vier rijbanen ipv twee 
nu. Om te voorkomen dat de regio in die 
periode door allerlei werkzaamheden 
niet meer bereikbaar is hebben 23 
wegbeheerders het project BETER 
BEREIKBAAR ZUIDOOST-BRABANT 
opgezet. In dit project wordt door de 

wegbeheerders ( 21 gemeenten, 
provincie, en Rijkswaterstaat) 
nadrukkelijk samengewerkt om de 
werkzaamheden goed op elkaar af te 
stemmen zodat de weggebruiker er zo 
min mogelijk last van heeft.

Men wil het bestaande wegennet nog 
beter gaan benutten. U kunt daarbij 
denken aan het beter afstellen van 
verkeerslichten of het aanleggen van 
een rotonde om de doorstroming te 
bevorderen. (Waar heb ik dit allemaal 
meer gehoord ?...) 

We gaan op langere termijn zeker de 
goede kant uit; nog even zoals al eerder 
gezegd door de “zure appel heen” en 
de “druiven zullen zoet zijn”. Beetje 
vertrouwen hebben is hier een goede 
zaak. Maar we houden de vinger aan 
de pols !!

Harry Lefferts.
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BIJNA FILEVRIJ.

Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

MAAK (OPNIEUW) KENNIS MET 
ONZE STOMERIJSERVICE! TEGEN 
INLEVERING VAN DEZE ADVERTENTIE 
(OF KOPIE HIERVAN) 15% KORTING OP 
UW STOOMGOED. M.U.V. SUEDE EN 
LEDERBEHANDELING. NATUURLIJK 
BIJ UW GEMAKSWINKEL PRIMERA 
COEVERING.
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http://www.moniquevanderklooster.nl

GEG-ministries
Gods Koninkrijk

Evangelische Gemeenschap

Jan van Amstelstraat 1
5666 AG  Geldrop

Diensten: Zo. 11.30 uur. Meertalige dienst

Inl. R. Gerard en I. Gerard
Euterpestraat 7

5631 HM  Eindhoven
Tel: 040-2375222

e-mail: globalgenerationmin@myway.org
Url: www.globalgenerationministries.org



Waarom ik de politiek ben ingegaan?’, 
herhaalt Kees de vraag. Hij lacht, ‘In de 
politiek word je meestal gevraagd’ In 
1995 vroeg de een toenmalige CDA-
bestuurder aan mij of ik geïnteresseerd 
was voor een functie in het bestuur. 
Uiteraard wordt dat niet zomaar ge-
vraagd. Je wordt, net als bij een sol-
licitatie, beoordeeld op je capaciteiten, 
eigenschappen en achtergrond. Boven-
dien was ik 42. Men wilde graag de 
gemiddelde leeftijd van de bestuurs- en 
raadsleden omlaag brengen. Ik dacht 
het goed te kunnen combineren met 
mijn werk. Overigens leidt Kees Bag-
german al een aantal jaren een advies-
bureau gericht op de farmaceutische 
industrie en de gezondheidszorg. De 
hoofdactiviteit van Baggerman Farma 
Consult is het adviseren over farmaceu-
tische registratie en Europese vrijgifte. 
Het bedrijf heeft inmiddels zes zeven 
consultants in dienst. 

‘Ik moet zeggen dat ik bij aanvang 
totaal geen idee had welke thema’s er 
speelden. Een van de eerste dingen die 
ik deed was mijn oude krant de deur 
uit doen en een abonnement nemen 
op het Eindhovens Dagblad. Al gauw 
merkte ik dat er eigenlijk veel gebeurt in 
de gemeenteraad. Er ging een wereld 
voor mij open. Het is eigenlijk ongeloof-
lijk hoe weinig weet je hebt als burger, 
van waar over allemaal wordt beslist. 
Het gaat vaak volledig langs de mensen 
heen.’ 

‘En waarom het CDA?’
‘Ik vind dat het CDA een goede balans 
nastreeft tussen persoonlijke verant-
woordelijkheid en een maatschappe-
lijk vangnet. Ook voor mij speelt het 
christelijk geloof daarin als leidraad. 
Mensen zijn zonder meer zelf verant-
woordelijk voor hun reilen en zeilen in 
de maatschappij. Maar daarnaast vind 
ik ook dat iedereen de samenleving de 
verantwoordelijkheid moet nemen om 
voldoende ondersteuning te bieden als 
het mensen tegenzit.’

Na twee jaar in het CDA-bestuur te 
hebben gezeten, stapte Kees in 1997 
in de steunfractie. In 1998 werd hij 
raadslid. De portefeuilles maatschappe-
lijke dienstverlening, zorg en onderwijs 
kwamen onder zijn hoede. ‘Het is zeer 

boeiend en ik heb dat met veel plezier 
gedaan’, zegt Kees. Onderwijs ziet hij 
als de brug naar welvaart. Kennis ligt 
daarbij aan de basis. Hoe je de eigen 
verantwoordelijkheid goed kunt nemen 
moet je wel leren, vindt hij. Onderwijs 
speelt daarin een belangrijke rol.

‘Als ik het gevoel heb dat er iets niet 
klopt, ga ik ook tot het gaatje. Neem 
bijvoorbeeld de verbouwing van een 
grote school voor het voortgezet onder-
wijs. In het laatste deel vroeg de school 
om extra steun van ongeveer 1 miljoen 
euro voor een parkeergelegenheid en 
verbouwingen.  aan het dak. Nu wist 
ik dat de school een behoorlijke reserve 
had opgebouwd. Dat onderwijsinstel-
lingen sparen verdient zeker lof, maar 
er zijn grenzen. Dan duik ik in de balans 
om de laatste steen boven te halen. Uit-
eindelijk kon ik aantonen dat het ook uit 
de eigen reserves betaald kon worden.’

Deze houding is kenmerkend voor Kees 
Baggerman. Het heeft ook conflicten 
opgeleverd. Het jaar 2004 was een jaar 
met veel ophef. Aanleiding was dat het 
college van B&W een nieuw voorstel 
wilde toevoegen aan het BOSE plan 
(voorstellen die een nieuwe verbin-
ding tussen Helmond en Eindhoven 
mogelijk moeten maken), namelijk een 
noordweg langs Nuenen. ‘Dit terwijl het 
CDA zich voorheen altijd tegen het plan 
opstelde. Nee zeggen tegen BOSE was 
nota bene een speerpunt van het CDA 
in de laatste verkiezingen. Toch werd 
er een aanvullend voorstel ingediend. 
Voor mij was dit kiezersbedrog en daar 
kon ik me echt niet mee verenigen’, zegt 

hij beslist.
Kortom, het klopte volgens Kees duide-
lijk niet en hij schroomde niet om dat 
openlijk kenbaar te maken, ook al betrof 
het zijn eigen partij.

‘Daarnaast’, zegt Kees, ‘was het cultuur-
verschil tussen Mierlo en Geldrop voor 
mij te groot. De kern was dat de raads-
leden van Mierlo zich nogal snel confor-
meerden als B&W het ergens niet mee 
eens was. De Geldropse raadsleden wa-
ren daarentegen historisch gewend zich 
zelfstandiger op te stellen. Uiteindelijk 
ging de Mierlose cultuur meer overheer-
sen. Al met al stapte ik daarom uit de 
fractie en uit de raad en heb uiteindelijk 
negen maanden politiek niets gedaan.’

Maar toen gebeurde er in 2005 iets. 
CDA-raadslid René Weijmans stapte 
om privé redenen uit de raad. Omdat 
Kees Baggerman officieel nog lijsttrek-
ker was, had hij formeel het recht op 
de vrijkomende zetel. Kees zegt: ‘Het 
BOSE-conflict was nog steeds actueel en 
ik zag mijn kans schoon om met deze ze-
tel een eenmansfractie te beginnen. Op 
deze manier kon ik tegengas geven aan 
het voorstel rond de noordweg. Het feit 
dat het CDA nu een zetel zou kwijtra-
ken was een flinke stok achter de deur.’ 
Het CDA heeft uiteindelijk tegen BOSE 
gestemd. Mede daarom heeft Kees dit 
plan niet doorgezet. ‘Als eenmansfractie 
kon ik wel prikken, maar niet echt iets 
betekenen. 
Bovendien zou je dan moeten debatte-
ren tegen je eigen fractie. Gevoelsmatig 
klopte dat niet. Na goed overleg bleek 
er nog voldoende grond te zijn om 
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Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Kees Baggerman (CDA): een politiek portret
Na de gemeenteraadsverkiezingen van 7 maart heeft CeesKees Baggerman een punt gezet achter zijn politieke 
activiteiten. Acht jaar lang heeft hij het CDA vertegenwoordigd, vooral als raadslid en ook als fractievoorzitter. Hij ziet 
deze periode als een verrijking, hoewel het soms ook met het nodige tumult is verlopen. Hij verdedigde zijn ideeën 
met verve, ook al kon dat wrevel veroorzaken binnen zijn eigen fractie of bij de burgemeester. 



een terugkeer naar de raad mogelijk te 
maken. Dat heb ik ook gedaan.’ In deze 
periode verkondigde 
Kees Baggerman zich in maart 2006 ver-
kiesbaar te willen stellen als burgemees-
ter van Geldrop. De wet voor het geko-
zen burgemeesterschap is uiteindelijk 
niet doorgegaan, waardoor Kees hier 
geen gevolg aan heeft kunnen geven.
Kees Baggerman nam bij terugkeer in 
de raad de commissie Openbare Werken 
op zich. En dit tot de verkiezingen van 
maart 2006.

‘Waarom ben je gestopt?’
‘Ik merk dat er een bepaalde sleur en 
verveling zijn gaan optreden’, zeg Kees. 
‘Het kost veel tijd, en dit naast een volle 
baan. Voor mij schuift de balans van 
leuk naar tijdsbeslag op. Dit heeft mij 
weerhouden om nog vier jaar bij te 
tekenen.’

‘Toch was er een gerucht dat je nog toe-
nadering hebt gezocht bij het Geldrops 
Belang. Hoe zit dat dan?’ Kees lacht, ‘Ja, 
ik vroeg mij al af wanneer je er mee zou 
komen. Van toenadering zoeken kan je 
niet echt spreken. In algemene zin sta ik 
altijd open voor het vrijblijvend bespre-
ken en verkennen van mogelijkheden. 
Dat wil nog niet zeggen dat je ergens 
je zinnen op hebt gezet. De gesprekken 
leidden tot de gezamenlijke conclusie 
dat wij niet met elkaar verder willen 
gaan. Het verliep allemaal in goede 
sfeer.’

‘Waar was je het meest trots op in je 
politieke periode?’
‘Er is een aantal grote thema’s die ik naar 
mijn idee goed heb aangepakt, zoals
het verzet tegen een gunstigeplaatsing
door Mierlo van het asielzoekerscentrum 
aan de oostrand van Geldrop, het naar 
het rijk der fabelen verwijzen van de 
zogenaamde een betere ARBO-voorzie-
ninggebreken  vanoor het huidige

 gemeentehuis 
waarop B&W zich beriep en natuurlijk 
mijn verzet tegen het BOSE verhaal, 
waaronder de voorstellen voor de rond-
weg Coevering, die zou beginnen bij 
het Bogardeind en de noordweg langs 
Nuenen’

‘Maar waar ik met de meeste tevreden-
heid naar terugkijk zijn de kleinere en 
persoonlijkere zaken, zoals een geval 
van een tachtigjarige vrouw. Zij woon-
de in een bijgebouw bij het huis van 
haar zoon. Dat mocht niet van B&W en 
zij moest er uit. Een persoonlijk drama 
voor die vrouw. Ik ben blij dat mijn inzet 
beloond is geweest en dat zij er toch 
mocht blijven wonen. Ook de totstand-
koming van een hondenafscheiding 
voor het speeltuintje Braakhuizen Noord 
wil ik in deze context noemen.’

‘En waren er ook missers?’
‘Die waren er ook. Het Diftar verhaal bij-
voorbeeld is niet geworden wat ervan 
verwacht werd. Technische problemen 
en een toename van zwerfafval. Helaas. 
Een recent voorbeeld zijn ook de weg-
versmallingen. Het ontwerp had beter 
gekund. Er is bijvoorbeeld 
geen aparte doorgang voor fietsers 
en brommers, wat gevaarlijke situaties 

kan opleveren. We hebben het nu wel 
snel hersteld met een besluit voor aan-
passingen, maar de schoonheidsprijs 
verdient het niet.’‘Maar zoiets had je na 
een middagje bestudering toch kunnen 
voorkomen?’
‘Soms wordt er onvoldoende scherp ge-
keken. Je vertrouwt inhoudelijk soms te 
veel op wat er wordt aangeleverd aan 
voorstellen. Het venijn zit hem vaak in 
de details. Daarnaast is er ook nog het 
politieke spel. Proberen met politieke 
handigheid iets door de raad te sluizen. 
Onderzoeken en voorstellen werpen 
soms een gunstiger licht op de gewens-
te zaak dan dat zou passen bij een echte 
objectieve houding. Je moet in een ver-
gadering vaak beslissingen nemen over 
vele punten. Met de beschikbare tijd is 
het ondoenlijk om alles in detail te be-
oordelen. Dit zijn oorzaken die de kans 
op missers vergroten.’

‘Zeg je het politieke leven nu echt vaar-
wel?’
‘Ja…nou ja, politiek blijft een boeiend 
vak. Mochten er toch nog burgemees-
terverkiezingen komen dan stel ik mij 
kandidaat.’ Hij lacht hartelijk.

Foto, CeesKees Baggerman

15

����������������������������������������

������������������������������������������
���������������������������������������

��������������

���������������������������������������������
����������������������������������������������������������
������������������������������������������������������������

�

������������������
���������������������������������

����������������
������������������������������

��������������

���������������������������������������������
������������������������



16 17
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Inleveren kopij Wijkblad Coevering 
uiterlijk maandag 1 mei

Het Wijkblad Coevering is een uitgave 
van Stichting Wijkcentrum Coevering 
en verschijnt 10 maal per jaar in een 
oplage van 3000 stuks huis aan huis 
in de Geldropse wijk Coevering.
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

Het spookt bij ons in huis! Al enige tijd, 
sinds de dagen lengen, lopen er ’s nachts 
diverse wekkers af. Echte wekkers bedoel 
ik dan. Ik kan bijna geen oog meer dicht 
doen of liever geen nacht achter elkaar 
rustig doorslapen. Regelmatig hoor ik 
gejank van een kat in het nauw, gesjees 
over de trap en gebrul van de baas. De 
kattenbrigade wil het nog wel eens onder 
zijn bed uitvechten. Aan het voorjaar kan 
dit niet liggen, tenzij de dierenarts zijn 

werk niet goed gedaan zou hebben. 
En ik heb er toch ook geen last meer 
van. Ik raak alleen maar opgewonden 
van dat racen, miauwen, krijsen en nog 
zowat. De buurtvriendjes beginnen zich 
er ook al mee te bemoeien. Zij vinden 
die nachtelijke knokpartijtjes vast erg 
leuk, want zij gaan met hun poezelige 
voorpootjes onder aan het raam hangen 
zodat hun koppies er net boven uitsteken. 
En dan is het feest helemaal kompleet. 
Een rauw gemauw stijgt op uit vier 
keeltjes, er wordt gesprongen en gedanst 
en de baas stuift uit z’n bed. En ik? Ik 
word geacht rustig te blijven doorslapen. 
Gemeen hè. 
Vanochtend was het weer raak. Alhoewel 
de bazen mochten best wel eens wakker 
worden. Uitslapen dat doe je toch niet 

met zoveel relschoppers in huis, dat is 
vragen om problemen. Als ze mij maar 
eens de vrije poot lieten, wel dan was het 
zo afgelopen (met de vazen, de potten, 
het serviesgoed etc.) O, wat lijkt me dat 
spannend, lekker racen van boven naar 
beneden en weer terug, springend over 
de meubels en alles wat in de weg staat 
of ligt. Lekker luid blaffend achter die 
bende aan. Maar ja hier mag ik alléén 
maar van dromen, denk ik.
Overdag doe ik af en toe een beetje mee 
als dat tuig boven bezig is. Ik ren naar de 
trap, ik blaf en jank van medelijden met 
mezelf als ik m’n mand word in gestuurd. 
Ja, Bowie heeft het altijd gedaan.

Zar Blok

Horen, zien, niet luisteren (34)

Ontwikkelingen gaan wel erg snel. 
Schreef ik in het vorige journaal dat de 
vorst het storten van de betonvloer de 
werkzaamheden tegenhield, op moment 
van verschijnen van het wijkblad was dit 
inmiddels al gebeurd.  Conclusie: er wordt 
door de aannemer en zijn mensen heel 
erg hard gewerkt , om de bouw op tijd 
klaar te hebben.
Wat ik er zelf als laatste van gezien heb, 
is dat men de binnenmuren tot op de 
uiteindelijke hoogte heeft gemetseld. 
De gang wordt afgewerkt met zwart 
geglazuurde stenen, en dat gaat er heel 
mooi uitzien. 

Op de zware metalen draagconstructie 
zijn inmiddels de betonnen dakplaten 
geplaatst zodat binnen afzienbare tijd het 
betonnen dak kan worden gestort. Al met 
al kan gesteld worden dat de definitieve 
vorm van de nieuwe Dreef zichtbaar 
begint te worden.
Inmiddels is het bestuur druk bezig met 
de invulling van de Dreef. Tafels, stoelen, 
het podium, de bar, de inrichting van 
de keuken enzovoort alles moet nu zo’n 
beetje besteld worden.
Een gegeven daarbij is, dat het allemaal 

binnen de gestelde financiële ruimte moet 
blijven, en dat is natuurlijk niet altijd even 
gemakkelijk, zodat andere zaken bij nader 
inzien ook nog een behoorlijk prijskaartje 
hebben.
Bijvoorbeeld de elektrische installatie: 
iedereen weet hoe het daarmee in de 
huidige Dreef gesteld is. Dat was een 
voorbeeld van hoe het niet moest zijn. 
In de afgelopen jaren hebben wij onze 
eisen daarover opgesteld en voor de 
aanvang van de werkzaamheden aan 
de gemeente doorgegeven Wij hebben 
als duidelijke voorwaarde gesteld, dat 
aan de luchtverversing/verwarming geen 
concessies mogen worden gedaan.
Met de elektricien zijn de definitieve 
afspraken gemaakt voor de verdere 
bedrading etc. 
Inmiddels is al duidelijk geworden, dat 
het biljart in de grote zaal zal worden 
opgesteld. Natuurlijk met de mogelijkheid 
om het in geval van grote evenementen 
te kunnen verplaatsen. 

Wij hopen U de volgende keer op verdere 
ontwikkelingen te mogen trakteren.

Willem de Vries

Bouwjournaal van de Nieuwe Dreef (3)


